

# Frederiksværk Sejlkлуб



Emne:	<b>Bestyrelsesmøde</b>
Dato:	<b>19.08.2019</b>
Mødested:	<b>Klubhuset kl. 19:00</b>
Deltagere:	<b>Jan Leth Svendsen, Inge Hansen, Torben Hansen, Christian Therp, Hans Erik Ottosen</b>
Suppleant/ Udvalgs deltager	<b>Suppleanter: Henrik Andersen Gæster: Rune Rasmussen</b>
Afbud:	

## Referat

Beskrivelse	Beslutninger
<b>1.</b> Godkendelse af referat fra mødet den 7. maj 2019. Referatet fremlægges til underskrift.	Godkendt
<b>2.</b> Valg af referent	Inge
<b>3.</b> Ændringer til dagsorden	
<b>4.</b> Næste bestyrelsesmøde	Rykkes til 10. september
<b>5.</b> Pladser i havnen	Foreløbig orientering om ideer/ muligheder omkring fordeling af bro/ bådpladser. Ingen faste aftaler endnu.
<b>6.</b> Havnens jubilæum 24. august	Hans Erik indkøber megafon som gave til Havnen. Hans Erik informerer om arrangementet. Der er styr på bemanningen.
<b>7.</b> Sponsorarbejde	Dif-DGI pulje er søgt til indkøb af Krabasken, nye drabant 24 sejl samt to ynglinge. Afventer svar. Friluftsrådets Lokalforeningspulje ansøges også. Fristen for dette er 1. september. Diskussion af muligheden for at ansøge FOGs Fond til anlægsstøtte (renovering af klubhus). Jan undersøger dette lidt nærmere.
<b>8.</b> Pinsetur	God tur – i blæsevejr ☺
<b>9.</b> Økonomi	Regnskab gennemgås til næste møde.
<b>10.</b> To-do liste v/Jan <ul style="list-style-type: none"> <li>• Fællesdrev</li> </ul>	
<b>11.</b> Klubhus	Arbejdsdag 14. september kl.10.00-15.00 (ca) Arbejdet skal finde sted over et par dage. Henrik A. laver en oversigt over opgaver og datoer.
<b>12.</b> Havnen v/Michael	
<b>13.</b> Seniorudvalg v/Hans-Erik	Opstart til oktober.

# Frederiksværk Sejlkлуб



	•	
14.	Aktivitetsudvalg v/Henrik • Kommende aktiviteter	Planlægning er i gang. Gode ideer og forslag modtages.
15.	Informationsudvalg v/Jan	
16.	Sejlerskolen v/Jan	
17.	Kapsejlads v/Torben	Stort fremmøde i forsommeren i forbindelse med onsdagssejladserne.
18.	Formanden	
19.	Eventuelt	